
 

 
 
Kallelse till styrelsemöte 2021-12-20  
klockan 9.00 – 11.00 på Lindhem  
 
Dagordning: 
 
§1 Mötets öppnande och adjungering av Inga-Lill  
     Runermark till styrelsen som ansvarig för resekommittén. 
 
§2 Godkännande av dagordningen. 
 
§3 Samrådsverksamheten. 
      
§4 Godkännande av styrelseprotokoll nr 12/2021.  
 
§5 Rapporter 

- Ekonomi 
- Seniorernas Hus status 
- Medlemmar 
- Reseverksamheten 
- Programverksamheten 
- Friskvårdsverksamheten 
- Hemsidan 
- Programblad 

 
§6 Arne Jakobsson fråga om Facebook. Se bilaga. 
 
§7 Månadsmötet.  
 
§8 Vårprogrammet, status.   
 
§9 Årsbokslut 2021 
 
§10 Övriga frågor 
 
§11 Nästa styrelsemöte 
 
§12 Mötets avslutande  
 
 



  

Lasse Ö/2021-12-19 

 

Ekonomirapport dec 2021 (nr 10) 

 

Resultat per 17 dec 

När allt är bokat förutom; 

 Kostnader för decembermötet 

 Linedance 

 Hyror Vilunda   

 Hyra q3 och q4 Lindhem (fakturor saknas trots påminnelse) 

 Faktura J Holmsäter, samt några ytterligare fakturor med relativt små belopp 

så ligger resultatet fortfarande på ett kraftigt plus, 146 415 kr, vilket innebär att 

den kvalificerade (!?) bedömningen att resultatet blir bättre än det budgeterade       

-105 tsek kvarstår. 

Månadsmötet november 

Till mötet var 199 personer anmälda, vi fick in 8 600 kr i entréer, vilket motsvarar 

172 betalande, dvs en differens på 27 personer, beroende på VIP och funktionärer 

mm. 198 kaffe/bulle från konditoriet kostade 9 900 kr (50 kr per enhet). Kostnaden 

för underhållningen uppgick till 7 400 kr. 

Lotteriet gav ett netto på 1 564 kr. 

I övrigt har månadens aktiviteter dominerats av uppföljning av anmälningar, 

avbokningar, dubbelbetalningar till månadsmötet. (205 anmälda) 

 
Övrigt 
 
Kostnadsersättningar 

 
Jag önskar ett uppdaterat beslut på villkor för kommittémedlemmar och 

styrelsen; 

 

Programkommittén: Betalar ej för aktiviteter där hen ansvarar, ersättning 

ges för planeringsresor gällande aktiviteter. 

 

 

 



  

Lasse Ö/2021-12-19 

 

 

Friskvårdskommittén; Betalar ej för aktivitet där man är ansvarar. 

Funktionärer vid ”Maratonlopp” erhåller ersättning för resor med i första 

hand kollektiva färdmedel. 

 

Resekommittén; arbetar enligt tidigare beslutade regler från 2019 

 

Styrelsen och kommittémedlemmar ersätts för inköp av skrivarpatroner och 

skrivarpapper i rimlig omfattning. 

 

Lotteriet 

 

Det nya priset på lotter vid månadsmötena, 3 lotter för 20 kr, börjar gälla i 

januari 2022, efter överenskommelse med Arne J. 

 

Anlitande av artister mm 

 

På förekommen anledning måste vi bli tydligare när vi gör upp om 

ersättningen. Vi måste försäkra oss om att den överenskomna ersättningen 

är ett totalbelopp innefattade alla eventuella skatter och avgifter, som den 

anlitade själv hanterar (därav kravet på F-Skattsedel)  

 

Bokslut 2021/Budget 2022 

 

Jag önskar så fort som möjligt få in uppgifter från resp ansvarig om ej 

fakturerade kostnader för år 2021. 

 

Sen vill jag, när ni smält julmaten, få in kostnadsuppskattning för de 

aktiviteter ni har tänkt genomföra under 2022. 

 

God Jul 

 



Rapport från medlemssekreteraren 21/11 – 19/12 2021 

Förändring för perioden: 8 nya medlemmar, 11 har ansökt om medlemskap, 0 

övertagen, 0 överflyttad, 6 avlidna, 1 utträde. Detta betyder att vi den 19/12 

har 1162 aktiva medlemmar + 18 vänmedlemmar.                                                                            

Nya medlemmar: Tage Norberg, Evaliz Blomqvist, Eva Wijk, Gerard Froelich, 

Kerstin Carlsson, Margareta Urwäder,  Margareta och Karl-Gösta Sahlman. 

Återinträtt: ---------- 

Nya godkända-ej aktiverade (ej betalat avgift ännu): Evangeline Skoglund, 

Ulla-Lena Lindensparr, Ivana Starhill, Kerstin Andersson, Siv Lundgren,                

Inger Froelich, Christer Sjörin, Monika Jonsson, Kerstin Bergfors, Marianne 

Nelander och Kristin Rosberg. 

Övertagen medlem: ------ 

Överflyttad medlem: ------- 

Avlidna: Karin Andersson, Ulla Lindberg, Jan-Erik Enoksson, Irene Unger,          

Roine Söderberg och Inga-Britta Henricson (hm). 

Utträde: Aino Närvä 

Vänmedlem inträde: ------ 

Vänmedlem utträde: --------- 

Vänmedlem avliden: Sven Brinck, Järfälla 

Borttagen p.g.a. 3 mån.regeln: Charlotte Rantanen 

Tack för uppvaktning: Anne-Marie Fjellgren 

Födelsedagar januari 2022:                                                                                        

4/1 80år Gunnar Enarsson                    

5/1 85 år Karna Snekkenes                                                                                      

6/1  95 år Mari Hedlund                                                                             

7/1 80 år Ingrid Klavér                                              

17/1 80 år Anita Runby                     

19/1 80 år Arne Johansson                                                                             



20/1 85 år Arne Ollas                                                                                    

23/1 95 år Marianne Kvibäck                                                                        

27/1 85 år Lillemor Törsleff 

 

På gång:   

18 dec   Skickade adressfilen (903 st.) till tryckeriet.  Beställt 1100 ex totalt.  Ca 

80 ex till nya medlemmar/år, därefter ska Rubinen, Lindhem, biblioteket, ev. 

vårdcentral-frisering-fotvård, vårt infobord mm. ha tillgång till program.                 

23 dec   13 medlemmar deltar vid möblering och dukning inför Lions julbord.  

24 dec   10 medlemmar hjälper till med servering, samtal och sång.                       

2022                                                                                                                                   

Datum för bemanningsschema på H&P våren -22 har levererats av Anders. Våra 

dagar startar torsdag 13 januari och pågår till torsdag 16 juni.                                                                                          

3 mars   Seniormässa på Messingen. Vi har ett bemannat bord i matsalen. Jag 

och Britt Höglöv är med i planeringen.                                                                                                                               

 

  /Siv                                                                                     

                                                                                                               

                          

 



SPF – Rapport från Resekommittén 2021-12-20 

 

Tidplan över samtliga resor: 

 

Resor som genomförts i december 2021 

Julbordsresor med Viking Rosella, 7 december, 25 resenärer och 9 december, 30 resenärer. 

Båda resorna var mycket uppskattade och trevliga. 

 

Resor som är fastlagda och under planering 2022 

 

Klässbol Linneväveri med Arvika Konstmuseum och Rackstadmuseet 20-21 april 

Bryssel 6-9 maj 

Vadstena med Visingsö, Gränna, Huskvarna och Linköping 17-19 maj 

Konstresa Köpenhamn med Louisiana 9-11 juni 

Höga kusten 16-19 augusti 

Långkryssning med Viking Cinderella till Ystad och Visby 28-31 augusti 

Transsylvanien, är uppdaterad och lagd till 6-11 september, dock är inte bestämt vilken 

förening vi åker tillsammans med. 

Golfresa till Spanien i oktober, är under planering 

 

 

För Resekommittén 

Inga-Lill 

 

      2021-12-17 



SFS Rapport från Programkommittén 211217 

 

Programkommittén har haft möte den 24 november och intesiv mailkontakt 

inför vårprogrammet 2022. 

 

Följande aktiviteter har genomförts: 

22 november Månadsmöte med Mats Klingström och Hasse Larsson tolkade 

Leonard Cohan, 191 deltagar som även fick informatio om digital hemguide av 

Björn Karlsson (Torsten Hempth hade ordnat det) i matsalen. 

24 november Höstcafé Ola Lindahl från Uppland Väsbys kommun, 25 deltagare 

1 december Povels Naturbarn, många positiva kommentarer om föreställningen 

och att inpaseringen med uppvisande av covidbevis fungerade så smidigt denna 

första gång, 191 medlemmar. 

2 december Arlanda Flygsamlingar , 19 deltagare. 

15 december Jenny och Jussi, filmvisning på Zita biografen ,Stockholm. 

 

Beträffande Kulpåsen den 5 febrauri 2022, så är det inte klart med Messingen 

om de kan hantera biljettförsäljningen. Anders Björendahl har kotakt med 

Messingen. I programbladet kommer det att stå, att mer information om inköp 

av biljetter informeras om på hemsidan och direktutskick. 

 

Dagens månadsmöte: Lill Lindfors med gitarristen Mats Norrefalk och basisten 

Hans Backenroth. Iréne Jansson är ansvarig, tillsammans med Gunilla Ahlberg. 

Därefter julinspirerad smörgås, dricka, kaffe och kakor. 

 

 

Gunnevi Norgren 

 

 



 
Britt Söderlund  Friskvårdskommittén  

 

Rapport  Friskvård  december 2021 

 

Aktiviteter inomhus och utomhus 

Alla aktiviteter gör nu uppehåll över jul och nyår och startar igen v.02 dvs måndagen den 10 januari 

och allt finns beskrivet i Vårprogrammet 2022. 

  

Avtal med Friskis&Svettis  Efter diskussion har vi nu enats om tider 2 ggr /vecka måndag och 

torsdag fm. Kostnaden för våren 2022 blir som tidigare 200kr/person dvs ca 6000 kr vilket tas från 

Folkhälsobidraget.  

 

STORT TACK till alla friskvårdsledare som gör ett fantastiskt jobb varje vecka året runt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Hej Ulf 
Detta mail riktar sig till hela styrelsen men jag skickar det bara till dig med förhoppning om att du 
föredrar detta vid bästa lämpliga tillfälle. 
Bakgrund: År 2013 tog Solweig Flemmer initiativ till att starta en Facebookgrupp för våra 
medlemmar. Gruppen har sedan dess administrerats av Leif Welander. I början av 2021 frågade Leif 
mig om jag kunde överta administratörsskapet vilket jag accepterade. 
Leif har haft policyn att godkänna även icke SPF-medlemmar förutsatt att personen bor i Väsby och 
är pensionär. Dessa kan då se vad mycket trevligt vi gör i SPF Väsby och kan därigenom locka 
medlemmar. Jag kan till viss del sympatisera med Leifs filosofi. 
Nuläge: Jag tycker att det har "spårat ur" i gruppen till viss del.  
Väldigt många icke SPF-medlemmar är med i gruppen, Hans Mohlin med fru är ett exempel. 
En del inlägg har varit reklam för produkter eller tjänster men det har jag i skrivande stund fått bukt 
med. En del inlägg har inte alls någon anknytning till vår verksamhet. 
Jag tycker det är hög tid för en policyinriktning men tycker inte att jag kan ta det själv, därav detta 
mail. Nedan följer de alternativ som finns; 1. Låta det var som det är nu. 
2. Besluta att endast SPF-medlemmar får vara med i gruppen. Eftersom jag inte vet vilka som är det 
och inte är det så måste alla medlemmar raderas i gruppen och alla får ansöka om medlemskap på 
nytt. Då måste jag ha tillgång till medlemsregistret alternativt kontakta medlemskommittén vid varje 
ansökan. 
Jag har för avsikt att lägga in nedanstående text oavsett val av alternativ. 
"Facebookgruppen är endast för medlemmar i SPF Seniorerna Väsby och syftet är att sprida 
information och erfarenheter kring föreningens aktiviteter. Inläggen ska ha anknytning till 
föreningens verksamheter och får inte vara av kommersiell natur". 
Tack på förhand för din och styrelsens synpunkter! 
 
Hälsningar Arne 

 

Hej igen, Ulf 
Ett förtydligande. Vid alternativ två d.v.s. att radera alla medlemmar så behöver jag givetvis INTE 
radera dom som jag med säkerhet vet är medlemmar i SPF Väsby. Och det är ganska många.... 
 
Hälsningar Arne 

 

 


